

Protokoll sentralstyremøte 8. – 9-11.10 2020

Sted: Holmen Fjordhotell

Tilstede: Annette, Joachim, Monica, Åslaug, Judy, Vibeke, Allis, Elin

Forfall: Roger

Saksliste

| Saksnr. | Saksinformasjon | Ansvar |
|---------|---|-------------|
| | Fredag | |
| 93/20 | Godkjenning av innkalling Godkjent | Annette |
| 94/20 | Godkjenning av saksliste Godkjent | Annette |
| 95/20 | Godkjenning av protokoll 07/20 Godkjent | Annette |
| 96/20 | Koronavirus – risikovurdering og tiltak Det har ikke kommet så mange tilbakemeldinger fra fylkeslagene på informasjonen som ble sendt ut. Noen fylkeslag har aktiviteter men noen har ikke kapasitet til å arrangere. Det er viktig å risikovurdere hver aktivitet og forholde seg til lokale retningslinjer. Viktig at fylkeslagene dokumenterer og har god beredskap. Dersom fylkeslagene ikke klarer å gjennomføre årsmøte i 2020 kan de utsette dette til 2021. | Annette |
| 97/20 | Økonomi Regnskap med prognose/revidert budsjett ble gått igjennom i plenum. | Elin/Monica |

| | | |
|-------|---|--------------|
| | Budsjettutkast ble lagt frem og diskutert. Monica og Elin fikk mandag og redigerer etter sentralstyrets innspill. Deretter sendes budsjettet til godkjenning av sentralstyret. | |
| 98/20 | <p>Informasjon fra administrasjonen</p> <p>Elin informerte status på kontoret.</p> <p>Flytt. Kontrakten i Grenseveien går ut desember. I januar flytter de ansatte sammen med Orgservice. De nye lokalene er ferdige til våren.</p> <p>Vi må ha en ryddedugnad. Elin ber de ansatte om å kartlegge hva vi har av bøker og ting. Vi innkaller til rydding 4- - 6. desember.</p> <p>Vi begynner å sortere og pakke i esker.</p> <p>Noe av arkivet burde digitaliseres. Unicus er et firma som driver med dette.</p> <p>Vi må finne ut om vi kan bestille makuleringsbokser til de som skal makuleres.</p> <p>Elin lager en kjøreplan på ryddehelgen.</p> <p>De ansatte flytter ut 1. desember.</p> | Elin |
| | Lørdag | |
| 99/20 | <p>Ledermøte</p> <p>Kjøreplanen for ledermøte ble gått igjennom.</p> <p>På grunn av at møte blir digitalt blir det ikke gjennomgang av virksomheten i sentralstyret, administrasjonen, råd og utvalg. Dette vil bli implementert i årsmeldingen.</p> <p>Fristen for innkalling er 23. oktober. I innkallingen oppfordrer vi til at fylkeslagene til å møtes for å delta på ledermøte sammen under forutsetning at gjeldende smittevernregler ivaretas.</p> <p>Janicke skriver protokoll og Åslaug holder styr på talerlisten. Resten av oppgavene er fordelt i kjøreplanen.</p> <p>Vi inviterer Tove til avskjedsmiddag på lørdagen. De tillitsvalgte som skal bidra på programmet inviteres til hele helgen. Vi sjekker ut hoteller utenfor Oslo for helgen.</p> <p>Vi møtes torsdag kveld og kjører styremøte på fredagen.</p> | Elin/Annette |

| | | |
|--------|---|-----------------|
| 100/20 | <p>Tillitsvalgtskolering</p> <p>Kjøreplanen for ledermøte ble gått igjennom og godkjent.</p> | Elin |
| 101/20 | <p>Likepersonskurs og organisering av likepersonsarbeidet</p> <p>Vi har en del arbeid med å strukturere organiseringen av likepersonsarbeidet i forhold til BUFDIRs retningslinjer. Organisasjonen må sette kriterier for å være likeperson og likepersonene skal godkjennes sentralt. Organiseringen av likepersoner skal ligge sentralt. Administrasjonen utarbeider et forslag.</p> <p>Åslaug gikk igjennom planen for likepersonskolering.</p> | Elin/Åslaug |
| | <p>Lunsj</p> | |
| 102/20 | <p>Organisasjonsanalyse</p> <p>8. september ble det vedtatt å gjennomføre en analyse for å gjennomgå administrasjonens arbeidsform og måloppnåelse.</p> <p>Bård har gjennomført intervjuer med de ansatte og presenterte hovedfunnene og konklusjonen i analysen.</p> <p>Vedtak: Sentralstyret følger opp anbefalingene til tiltak bla. En spørreundersøkelse til de tillitsvalgte</p> | Bård |
| 103/20 | <p>Arbeid med høringer</p> <ul style="list-style-type: none"> - Likeverdsreformen frist 1 november - Høring Nasjonal veileder "Gode helse- og omsorgstjenester til personer med utviklingshemning" Frist 17 november - -Velferdstjenester for barn og unge med behov for sammensatte – sjekk opp <p>Vi innkaller til et arbeidsmøte for å samarbeide om et svar. Onsdag kl. 14.00</p> | Annette |
| 104/20 | <p>Arbeid med styringsdokumenter</p> <ul style="list-style-type: none"> - Vedtekter: Vedtektene er sendt ut på høring. Vi tar en grundigere gjennomgang neste møte etter tilbakemeldinger fra fylkeslagene kommet. (Kommentar: Paragraf 6 i lokallagets vedtekter. Bør varsles 8 uker før.) | Annette/Joachim |

| | | |
|--------|---|---------------|
| | <ul style="list-style-type: none"> - Strategi og handlingsplan Vedtektsutvalget skal møte med 16. – 17. oktober. Sentralstyret ønsker å beholde navnene; Strategiplan og handlingsplan. Handlingsplanen vil være gjeldene for 2 år. Kan strategiplanen være gjeldene for eks. 8 år men behandles hvert annet år på landsmøte. | |
| 105/20 | <p>Autisme i dag</p> <p>Vi har tidligere vedtak på å digitalisere AID og vi har sendt ut en spørreundersøkelse i et digitalt nyhetsbrev. Den viser at 50% ønsker AID digitalt, 25% både digitalt og per post og 25% kun per post. 97% likte veldig godt det digitale nyhetsbrevet.</p> <p>Redaktør og daglig leder har et forslag om at vi sender ut AID nr. 3 både digitalt og på trykk til alle. I bladet har vi en annonse med følgende tekst:</p> <p>Kjære leser.</p> <p>Vi har denne gang sendt ut medlemsbladet både digitalt og på trykk til alle medlemmer. Fra neste nummer vil bladet gå digitalt til alle men på trykk kun til de som ønsker dette. Dette er fordi vi vet at mange liker veldig godt å lese bladet digitalt. Vi sparer inn mye penger på trykk og porto og som kan brukes på andre aktiviteter for våre medlemmer. For å i fremtiden motta bladet på i trykket versjon i postkassen ring oss på telefonnummer 23 05 45 70, send en epost til post@autismeforeningen.no eller klikk på denne linken og fyll ut din kontaktinformasjon.</p> <p>(linken er kun i digitalt)</p> <ul style="list-style-type: none"> - Nr. 4 2020 Blir en kortere utgave som et nyhetsbrev pga. av ressurser. <p>Leder: Lederen skrives av redaksjonen</p> <p>Nytt ifra sentralstyret</p> <p>Blad nummer 3 er snart ferdig. Vi må få inn SOR-prisen og artikkelen med Annette Vimo pressemelding</p> <p>Vi må innkalle til et nytt redaksjonsmøte snart for å planlegge nyhetsbrevet og nr. 1 2021.</p> | Joachim/ Elin |

| | | |
|--------|---|--------------|
| | | |
| | Søndag | |
| 106/20 | <p>Vestfoldsaken</p> <p>KKU har behandlet en sak sendt inn av Vestfold fylkeslag. I KKU sitt mandat står følgende:</p> <p>1. <i>Oppgaver</i> <i>KKU kan føre tilsyn med at AiN ledes og driftes på en hensiktsmessig og forsvarlig måte utfra vedtekter, styringsdokumenter, vedtak samt organisasjonsmessig praksis.</i></p> <p><i>Utvalget kan foreta egne undersøkelser i foreningens disposisjoner og drift utenom det som omfattes av foreningens revisors oppdrag. Utvalget behandler ikke saker som omfattes av foreningens arbeidsgiveransvar.</i></p> <p><i>Utvalget kan behandle saker om uregelmessigheter, herunder varslingssaker, etter saksbehandling i ordinær tjenestevei. Utvalget avgjør suspensjonssaker der Sentralstyret er inhabil.</i></p> <p>Vedtak: Sentralstyret ser ikke at Vestfoldsaken har vært behandlet i tråd med ordinær tjenestevei og setter derfor til side KKU sin uttalelse inntil videre.</p> <p>Sentralstyret har ikke mottatt all dokumentasjon i saken. Derfor ønsker vi å innkalle til et avklaringsmøte med nåværende og det forrige styret. Vi foreslår at møte avholdes i Vestfold torsdag 19/11 kl. 18.00 – 20.00 på Sandefjord motorhotell. Vi bestiller enkel servering, allergier må meldes inn.</p> | Annette/Elin |
| 107/20 | <p>Oppfølging av saker, møter og invitasjoner</p> <p>-Nevsom</p> <p>Annette, Monica og Elin var på et møte med Nevsom om utfasing. AiN må fylle ut et skjema (fasemodellen) vedrørende dette. ASD hører ikke inn under sjeldenfeltet. Vi setter opp et kveldsmøte og jobber i et felles dokument torsdag 22/10 kl. 1900.</p> <p>- Takeda</p> <p>Vi har blitt invitert til et møte. Joachim og Elin deltar. Joachim avtaler videre med Andreas i Takeda.</p> <p>- Eva Buschmann CP foreningen ASK – ny opplæringslov og møte med kunnskapsdepartementet</p> | |

| | | |
|--|--|--|
| | <p>Det er et møte 13. oktober. Annette deltar på det møte.</p> <p>- Vimo</p> <p>Vimo har spurt om vi kan bidra med å spre budskapet og lanseringen 26. oktober. Vi er invitert til å komme til Bergen 26. oktober. Invitasjonen må sendes til fylkeslagene i Hordaland, Sogn og fjordane og Rogaland. Det streames også på nett, den informasjonen sendes til alle fylkeslag.</p> <p>Vi bør sjekke om vi har en liste over fagmiljøene vi kan sende dette til.</p> <p>Åslaug stiller fra sentralstyret.</p> <p>- Jentebrosjyren og brosjyrer på samisk</p> <p>Det har kommet en forespørsel fra Finnmark om jentebrosjyren. Det ble søkt om penger fra Stiftelsen Dam som ble avslått. Vi kan spørre Ellen Ekevik om hun har noe skriftlig. Det ligger en brosjyre hos Spiss. Vi kan også spørre om faglig råd kan bidra.</p> <p>Det har lenge vært et vedtak på å oversette brosjyrer til samisk. Det er muligheter for å søke om tilskudd og administrasjonen undersøker muligheter.</p> <ul style="list-style-type: none"> ● Sametinget frist 1. november ● Sanks ● Helsedirektoratet ● DAM <p>- Tv-show – discovery (Love on the spectrum)</p> <p>De har spurt foreningen om innspill og fått det. Mange er skeptiske. Konseptet er endret til at det er et datingprogram for de som aldri vært på date og ikke bare for de med ASD. Flere organisasjoner er invitert og flere er positive.</p> <p>- Landsmøte</p> <p>Sissel Berge Helverschou</p> <p>Jon Fauskanger Bjåstad</p> <p>Det lages en egen invitasjon til fagseminaret som skal være fredagen fra kl. 10.00 – 16.00</p> | |
| | <p>Eventuelt</p> | |